
Z A P I S N I K 
sa sjednice Izvršnog odbora 

Odbora za sportske aktivnosti SJEVER održane 16.09.2020. u prostorijama 

TK Koprivnica s početkom u 11,00 sati 
 

 

 Nazočni: Marijan Dugandžić, Bojan Ružić, Krešimir Šifkorn, Lovro Juzbašić, Goran Popadić, Dražen Lovreković 

 Odsutni: Sonja Ivoš 

 

 Ostali nazočni: Saša Hiršzon 

 

Predsjednik Marijan Dugandžić predlaže slijedeći: 

Dnevni red: 

1.Izvješće o aktivnostima Odbora sjever u 2020. 

2.Očitovanje o prijedlozima radne skupinte u vezi promjena sustava natjecanja HTS-a 

3.Ostala pitanja i prijedlozi 

 

 Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

A.d. 1. 

 Bojan Ružić ukratko je upoznao nazočne o aktivnostima odbora Sjever u 2020. godini: 

-3. teniska liga, bilo prijavljeno 6 momčadi, zbog Korona virusa nije održana 

-ekipna natjecanja regije:  

-dvoransko prv. reg. za veterane i veteranke u 3. mjesecu prekinuto 

-ekipno za žene nije niti započelo 

-ekipno prvenstvo odbora Sjever do 8,9,10 godina održat će se u Daruvaru (TK Feniks) u 10. mj. 

-ekipno prvenstvo do 14 godina regije sjever nije održano 

-izrađen je kalendar natjecanja koji je više puta zbog Korona virusa mijenjan 

-turniri do 8,9,10 godina održani su: Didon, Koprivnica, Đurđevac, Feniks, Krževci, Punčec, Čakovec, Varteks, 

Varaždin i Prelog (8 i 9 g.) 

 -održan masters do 10 godina u Koprivnici 

 -turniri do 12,14,16,18 godina održani su: Đurđevac, Feniks, Koprivnica, Prelog, Punčec 

-održana prvenstva Odbora sjever iz kalendara HTS-a: 

 12 godina Koprivnica 

 14 godina Punčec 

 16 godina  Varaždin 

 18 godina nije održano 

-registracija igrača pri Odboru Sjever: zahtjeve za reg. poslali su: Pučec, Sveti Martin na Muri, Feniks 

-rang liste Odbora sjever 

 -10 godina 

 -12,14,16,18 godina 

-planirano održavanje zajedničkih kampova i treninga nije održano 

-FB stranice odbora sjever objavljivale su rezultate, propozicije, rang liste i događanja u odboru 

-napravljena je Viber grupa u koju su uključeni gotovo svi od trenera do ostalih  

 

 

 

A.d.2. 

 Očitovanje Odbora SJEVER o prijedlozima radne grupe u vezi promjena sustava natjecanja HTS-a 

 

 Odbor Sjever nakon provedene diskusije svih članova izvršnog odbora, a u vezi sa prijedlozima radne grupe 

donio je slijedeće zaključke: 

 

 

 



 

 

1.NATJECANJA DO 10 GODINA 

 

-potrebno je zadržati regionalna prvenstva do 10 godina i državni masters 

-turnire do 10 godina trebalo bi održati u jednom danu, a turnire do 8 i 9 godina u istom danu 

-zadržati postojeći model bodovanja turnira do 10 godina 

-za turnire do 9 godina predlažemo da se umjesto 12 poena igra 1 set do 4 

-svakako podržavamo ekipno natjecanje do 10 godina na nivou odbora 

 -u vezi s time napominjemo da je ODBOR SJEVER (a ne ZTS) prvi u Hrvatskoj pokrenuo ekipno natjecanje do

 10 godina, čak što više odbor Sjever provodi ekipna natjecanja do 8 i 9 godina   

(u privitku šaljemo propozicije ekipnog natjecanja Odbora sjever do 8,9,10 godina) 

 

2.IZRAČUN RANG LISTI 

 

-prihvatljiv nam je 3.prijedlog tj. potpuno ukidanje prijenosa bodova te stvaranje jedinstvenog bodovanja za sve 

kategorije tj. za svaku kategoriju zasebno 

 

3.KALENDAR –SUSTAV NATJECANJA 

 

-smatramo da bi pravedniji omjer turnira Zagreb+središte+sjever, umjesto 9+4+4 bio 8+4+4, odnosno umjesto 

5+2+2 bio 4+2+2. Naime vidljivo je da odbori Sjever i Središte imaju po 4 turnira dok svi ostali odbori daleko više 

 -budući da je za odbore Zagreb, Središte i sjever predviđeno dogovorno određivanje termina, predlažemo da 

se termini turnira biraju po redoslijedu: ZG –SREDIŠTE-SJEVER-ZG  …  ZG-SJEVER-SREDIŠTE-ZG … 

 -slažemo se s uvođenjem ekipnog natjecanja do 12 godina 

 

-zimski turniri – napominjemo da u našem odboru postoje uvjeti za održavanje zimskim turnira (Virovitica), stoga 

predlažemo da se više turnira dodijeli Virovitici (2 mjesečno) i uvrsti u zimski kalendar HTS-a 

 

4.ONLINE SUSTAV 

 

Slažemo se s predloženim modelom primjene online sustava, s time da bi ždrijeb svakako trebao biti automatski 

 

5.ROUND ROBIN 

 

-slažemo se s predloženim rješenjima s time da bi trebalo definirati igranje na dvije lokacijeu km (udaljenost ne može 

biti prevelika jer su često puta treneri ili roditelji s više igrača pa to predstavlja problem) 

-broj igrača koji direktno ulaze u glavni turnir i ne igraju RR kvalifikacije trebao bi biti 8 (u skladu s važećim 

pravilnikom) 

-slažemo se s prijedlogom da se prijavnina povisi sa 120 na 150 kn 

-slažemo se da sva natjecanja do 12 i 14 godina budu u prvom dijelu isključivo RR natjecanja 

-nije nam prihvatljiv prijedlog da 4. rang bude po modelu turnira do 10 godina 

-3.set tie break na turnirima do 12 godina trebao bi biti do 10, kao i kod turnira do 14 godina 

-na turnirima 4. ranga trebalo bi biti moguće igrati parove kao kod ostalih turnira, max 4 para 

 

 

 Bojan Ružić, član radne grupe za promjenu sustava ligaških i ekipnih natjecanja upoznato je članove i.o. 

odbora Sjever s prijedlozima promjena na kojima radi radna grupa: lige 8 premium, 8 prva liga, 12 druga liga, 3. liga 

regionalna, seniorke umjesto ekipnog igrale bi ligaško natjecanje. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

A.d. 3 

 Ostala pitanja i prijedlozi. 

 

 Goran Popadić i Dražen Lovreković smatraju da bi trebalo regulirati da županijske saveze u skupštini HTS-a 

mogu predstavljati samo klubovi koji imaju organizirani rad s natjecateljima 

 

 Goran Popadić da se organizacija turnira od slijedeće godine povjeri i teniskom klubu Feniks. 

 

 Bojan Ružić predlaže da se na slijedećoj sjednici i.o. odbora riješi pitanje tajnika (ostavka dosadašnjeg) te 

naprave kriteriji za dodjelu turnira 8,9,10 godina. 

 

 Dogovoreno je da se redovna godišnja skupština odbora sjever održati krajem studenog. 

 

 

 

 Dovršeno u 14,00 sati 

 

 Zapisničar: BOJAN RUŽIĆ     Predsjednik: MARIJAN DUGANDŽIĆ 


